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Søknad om fritak fra byggesøknad.
 
Viser til tidligere mail korrespondanse med dere ang fritak for byggesøknad for bygging av 
gapahuk på 4631/102/116

Vabø Velforening har gjennom vedlagt avtale med grunneier datert 20.10.2000 løyve til å 
nytta dette område.

Området det søkes dispensasjon fra byggesøknad er i henhold til vedtak gjort av 
landbruksdirektøren 25.08.2000 definert som fritid og ble godkjent for bruk til ballbane, lek 
og fritid. 
Vi mener derfor at det bør være rom for å godkjenne fritak fra byggesøknad for formålet 
gapahuk.
Det er ett ønske fra Vabø Velforening å sette opp en gapahuk slik at bygda sine 30-40 barn 
skal bruke område rundt ballbanen mer og ha muligheten til tak over hodet når veret er 
dårlig.
I dag blir dessverre busskuret på snuplassen like ved brukt. Dette er ikke ideelt med tanke 
på biltrafikken etc.

Gapahuken det søkes fritak for å sette opp er ett byggesett fra friluft.no og heter 
Jotunheimen 2. 
Denne har utvendige mål på 3x5 meter. ( Se vedlagt bilde )
Da den er laftet vel den være enkel å fjerne igjen ved avtalens utløpstid. 
Fundament for å plassere gapahuk på lages slik til at disse enkelt kan løftes vekk med 
kranebil eller lignende og fjernes ved avtalens utløp. 

Videre er gapahuken tenkt plassert på området i henhold til tidligere innsendt kartutsnitt.
Her vil det ikke være behov for terreng inngrep da området allerede er planert ut i 
forbindelse med ballbanen. I tillegg vil gapahuken ligge naturlig tilbaketrukket på området 
vekk ifra bilveien. 
Legger ved ett bilde av gapahuken som er tiltenkt.
Vabø Velforening håper på ett positivt svar fra kommunen på vår forespørsel.
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